
Bestyrelsesmøde Afd. 7 15.01.2019 

Tilstede: Alle 

1. Velkomst ved Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – Godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – Ikke godkendt, da det ikke er sendt ud endnu (Anders 

sender senere) 

4. Orientering fra Formanden 

• Der tilrådes kraftigt at ALLE beboere udfylder mangellisterne som er sendt ud, så 

de sidste ting kan blive udbedret i boligafdelingen. 

• Der er gang i malerarbejdet i kældrene Utt. 8 og Abildg. 64 

• Der er løbende i gang med de udvendige arealer 

• Over tid – ud fra økonomien – vil der blive etableret lys sensor i kældre/kælderrum 

med LED-lys. Det er en dyr løsning, derfor det kun vil blive udført når pengene er 

der efterhånden. Selve løsningen vil på sigt betale sig ind, da LED er billiger i drift. 

5. Orientering fra Hovedbestyrelsen 

• Sille og Hans refererede fra mødet 

6. Renovering Etape 3 (Victoriagade og Fredensvej) 

• Forventet opstart sep. 2019 hvis alt går efter planen – med forbehold for ændringer. 

7. Multibane – Videreføres 

8. Knallert-cykelskur på åbent terræn – Videreføres 

9. Indkomne forslag til drøftelses og beslutning – Ingen 

10. Eventuelt 

• Gitte indtræder fra 1. suppleant til bestyrelsesmedlem idet Sille aftræder som 

medlem idet hun fraflytter boligselskabet og afdelingen pr. 1 februar 2019. Anders 

giver Gitte besked. Bestyrelsen TAKKER Sille for hendes enorme engagement og de 

mange år som frivillig i bestyrelsesarbejde og kort som hovedorganisationsmedlem. 

Det har været en sand fornøjelse og tabet vil være stort for bestyrelsen og afd. 7 – 

men vi ønsker alle Sille tillykke på hendes nye vej. 

 

Næste møde 26 januar kl 17 med efterfølgende julefrokost for bestyrelsen. 

Møde i februar er sat til den 12 kl 18 

 

Referenten takker for et godt møde ☺  


